
Referat fra generalforsamlingen i Vejlauget 15. november 2017  

 

Tilstede: Bjarne, Claus, Michael, Niels-Henrik, Arne, Peter, Pia, Lars, Marie-Nöel. 

 

1. Dirigent: Bjarne Josefsen. 

 

2. Formandens beretning. 

- Jesper orienterede om, at der har været afholdt fejekaffe hos Ole og Inge den 9. april – og alle 

var enige om, at det var hyggeligt. 

- Vejfesten blev holdt den 26. august og der var enighed om, at bestyrelsen får til opgave at finde 

ud af om der er opbakning til at holde vejfesten i 2018 og hvordan den skal holdes. 

- Jesper orienterede om mødet i kommunen om støjvolden/støjværn. Kommunen har skrevet til 

finansministeren m.fl. om støjværn, som staten har forpligtet sig til at lave. 

- Vurderingen på vejen er, at den kan holde til 2023, og inden da vurderes det at der skal bruges 

25.000 kr. på reparationer, som bestyrelsen sidste år fik bemyndigelse til at igangsætte. Det 

vurderes, at et nyt slidlag koster ca. 150.000 kr. 

Formandens beretning blev godkendt. 

3. Regnskab. 

- Arne gennemgik regnskabet. Der har været udgifter på 9.000 kr.  Der er indestående på 71.645 

kr.  

 

4. Kontingent. 

- Blev fastlagt til 1.500 kr.  

 

5. Valg af bestyrelse 

- Arne og Jesper trak sig fra bestyrelsen. 

- Lars Albrechtsen modtog genvalg 

- Claus Ellermann blev valgt. 

- Niels Henrik Nielsen blev valgt. 

 

6. Valg af revisor 

- Michael Mikkelstrup blev valgt. 

- Pia Hinke blev valgt til revisorsuppleant. 

 

7. Indkomne forslag  

- Der var ikke indkommet forslag. 

 

8. Eventuelt 

- Det blev opfordret til, at man parkere hensynsfuldt på vejen.  


